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            Press konferencija povodom četvrtog „Novosadskog Oktoberfesta“, koji je zakazan za
18. i 19. oktobar, održana je danas u Gradskoj kući u Novom Sadu. Robert Čoban, predsednik
Color Press Grupe, na početku je podsetio koliko je ova manifestacija značajna. Istakao je
sledeću informaciju:

      

               - Novosadski Oktoberfest“ uvršten je među 10 oktoberfest-ova u svetu - rekao je on
danas i zahvalio se svima bez kojih događaj ne bi bio ono što danas jeste.
               Boris Nadlukač, izvršni direktor Novosadskog sajma, poručuje da je upravo završen
„Lorist“ koji je okupio preko 30 hiljada posetilaca.
               - Zato nas raduje što će još jedna manifestacija koja okuplja brojnu publiku biti opet
kod nas, a nadamo se da će biti brojnija iz godine u godinu - izjavio je Nadlukač  i dodao da je
svake godine odličan odziv učesnika i sve bolja organizacija.
   Nadlukač  je podsetio da je ideja prepoznata i kod nas i u regionu i zahvalio se Color Press
Grupi koja je dugoročni strateški partner, s obzirom na to da ovo nije jedina manifestacija koju
organizuju zajedno.
               Doris Danilović, zamenica direktora Nemačko-srpske privredne komore, kratko je
poručila da joj je velika čast što je ovde i što priča o značaju „Oktoberfesta“.
               - Ja sam spremna i za četvrti i za narednih sto.
               Tihana Putin, PR Turističke organizacije Novog Sada, pričala je prisutnima o važnosti
manifestacije zbog povećanja tuirsta, dodavši da je grad svake godine otvoreniji za turiste i
brojniji.
               - Gledano statistički, a u periodu od početka godine u narednih osam meseci, dakle
zaključno sa avgustom, primećen je porast turista u istom periodu za prošlu godinu. Gledano sa
tačke država koje nam sigurno veruju, to izgleda ovako: Kina, Nemačka, Rusija, Velika Britanija,
region.
               Kao predstavnik muzičara i muzičkog dela festivala, prisutne je pozdravio Slavko
Matić iz grupe „Zbogom Brus Li“. Na činjenicu da manifestacija prolazi bez incidenata, Slavko je
rekao:
               - Ja kao roker mogu da kažem da nema incidenata, jer nema narodnjaka – našalio se
Matić, i podsetio da im je ovo drugi nastup u okviru festivala, da zatvaraju prvo veče sa sjajnim
kolegama i da se sigurno vidimo i sledeće godine.
               Na kraju, ali jako bitno, festival je tu i zbog ljubitelja kvalitetnog piva. Ove godine
manifestacija okuplja ukupno tridesetak, a od toga učetvuje čak 21 mala pivara. O tome je više
pričao Aleksandar Biševac, iz 3Bir brewery.
   Biševac je podsetio da kraft više nije nepoznanica, da je zanatsko pivo u ekspanziji, a za kraj
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pružio nam je informacije i o pivskoj strukturi.
               Fеstivаl “Oktoberfest” prošle godine je okupio preko 15 hiljada posetilaca, popilo se
preko 35 hiljada litara piva najpoznatijih pivara i desetina zanatskih, a ceo događaj je prošao
bez ijedne intervencije policije i hitne pomoći.
               U ovogodišnjem bogatom muzičkom programu nastupiće: „Blaža i kljunovi”, „Atomsko
sklonište”, „Van Gogh”, „Zbogom Brus Li”, „Ortodox Celts”, „Jura Stublić i Film”, „Električni
orgazam”. Ovo su samo neka od imena sa programa, a za svakoga je spremljeno nešto za
određeni muzički ukus.
   Više informacija na sledećim linkovima: http://oktoberfest2019.org/program-2019/ , i https://
www.facebook.com/ns.oktoberfest/
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